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Følgende saker ble behandlet: 
 
 
Saksnummer Tittel 
1.  Åpent kvarter 
2.  Godkjenning av innkalling og saksliste 
3.  Godkjenning av protokoll 14.03.13 
4. KNK 13/16 VK 12 - Toaletter i parkene 
5. KNK 13/15 Kommunale boliger bydel Sagene - Status og utfordringer 
6. KNK 13/11 Økonomioppfølging pr 31. mars 2013 
7. KNK 13/12 Barneskole i Sandakerveien 102 m.fl. - planforslag til offentlig ettersyn 
8. KNK 13/13 VK9: Opprustning av Bentsebrugata 
9. KNK 13/14 Detaljregulering til offentlig ettersyn – Sandakerveien 78 
10. KNK 13/17 Tilskudd til grønne tiltak og aktiviteter - vår 2013 
11. KNK 13/18 VK2 KULTURMINNER I BYDEL SAGENE, EN OVERSIKT 
12. KNK 13/19 Søknad om serverings- og skjenkebevilling - Eierskfte, Oskar Braaten, 

Torshovgata 2 
13. KNK 13/20 Søknad om serverings- og skjenkebevilling, Mat&Mer, Bergensgata 2 
14. KNK 13/21 Søknad om serverings- og skjenkebevilling ved Never Mind, Vogts 

gate 68 - Eierskifte 
15.  Orienteringssaker 
16.  Eventuelt 
 

 

1. Åpent kvarter 

Lars Åsen, representant fra leieboerforening, uttrykte sin bekymring om den 
reduksjonen på 300 – 400 kommunale boliger de nærmeste årene som er omtalt i 
bydelsdirektørens saksframlegg. Etter at Boligbygg sendte ut informasjonsbrev til 
leieboere om boligseksjonering og salg, har det vært hatt 3 leieboermøter om saken. 
Resultatet tyder på lite begeistring for forslaget. Bydelsutvalget har tidligere vært 
tydelig på at de ikke ønsker å selge boliger i VK 4. Lars Olsen anmodet Bydel Sagene 
om ikke å selge boliger, men heller benytte boligene til andre formål. I det minste må 
hver enkel leieboer bli hørt og ivaretatt. 

 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Jørgen Foss (AP) fremmet forslag om å behandle KNK 13/16 ”Toaletter i parkene” 
som 1. sak og KNK 13/15 ” Kommunale boliger bydel Sagene - Status og 
utfordringer” som 2. sak. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Med denne endringen ble innkalling og saksliste enstemmig godkjent. 
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3. Godkjenning av protokoll 14.03.13 

Protokoll fra møtet 14.03.13 ble enstemmig godkjent. 

 

4. KNK 13/16  VK 12 - Toaletter i parkene 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
Bydelsutvalget tar saken til orientering og ber administrasjonen 
om å fortsette å følge opp arbeidet med å få overført de tre 
nedlagte barneparkene til bydelen. Administrasjonen anmodes 
også om å melde inn de steder som vurderes å være egnet for 
etablering av permanente offentlige toaletter til Bymiljøetaten, 
med tanke på den kommende utvidelsen av ordningen med 
reklamefinansierte leskur og toaletter. 

 

5. KNK 13/15  Kommunale boliger bydel Sagene - Status og 
utfordringer 

Bydelsdirektørens forslag: 
Sak om status og utfordringer knyttet til kommunale boliger- VH4, VH10 og VH13 
tas til etterretning. 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Votering 
 
Det ble stemt over bydelsdirektørens forslag. 
 
Forslaget ble enstemmig forkastet. 
 
 
Jørgen Foss (AP) og Jens Kihl (SV) fremmet følgende alternative forslag til 
direktørens forslag: 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen mener det er svært uheldig at matrisen som omhandler 
adresser i saksfremlegget er misvisende og tar saken til orientering. 
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Votering 
 
Det ble stemt over forslaget fra Jørgen Foss (AP) og Jens Kihl (SV). 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Jørgen Foss (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget ber om at det arrangeres et møte med beboere i de kommunale 
gårdene som har et stort vedlikeholdsetterslep innen utgangen av juni 2013. Til møte 
inviteres beboere, bydelens politikere, Boligbygg, beboernes interesseorganisasjoner 
og bydelens administrasjon. På et slikt møte skal administrasjonen også presentere de 
tiltak de mener kan være aktuelle for beboere i kommunale boliger med et stort 
vedlikeholdsetterslep. Det skal også arrangeres en befaring i de kommunale boliger 
der det ikke er gjort befaring. 
 
Votering 
 
Det ble stemt over tilleggsforslaget fra Jørgen Foss (AP). 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Jens Kihl (SV) fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
1. Bydelsutvalet går mot eit kvart sal til private selskap. Ved å halde kommunale 
leiligheiter i eigenregi kan bydelen drive ein aktiv sosial bustadpolitikk, til dømes ved 
å leggje til rette for betre bumiljø. 
 
2. Einskildleiligheiter kan seljast til bebuarar som ønskjer det. Dei som ikkje har råd 
må få bli buande. Dette gjev òg meir varierte bumiljø. 
 
3. Dei leiligheitene som er til overs må kunne leigast ut til dei som treng ein stad å bu 
utan å vere mottakarar av sosiale stønader. Dette kan til dømes vere studentar. 
Dersom det er naudsynt, må reglane for utleige justerast for å kunne leige ut til fleire 
grupper enn dei som i dag fell innunder reglane. 
 
4. Bydelen må framleis arbeide for å slå sammen mindre leiligheiter til større, til 
dømes for fleirbarnsfamiliar. Støtteordningane må utformast slik at samanslåing ikkje 
skaper «fattigdomsfeller». 
 
Votering 
 
Det ble stemt over alle punktene i tilleggsforslaget fra Jens Kihl (SV). 
 
Pkt.1 ble vedtatt med 5 stemmer (2AP, 1SV, 1R, 1MDG) mot 2 stemmer (1H,1V) 
Pkt.2 ble vedtatt med 5 stemmer (2AP, 1SV, 1R, 1MDG) mot 2 stemmer (1H,1V) 
Pkt.3 ble vedtatt med 5 stemmer (2AP, 1SV, 1R, 1MDG) mot 2 stemmer (1H,1V) 
Pkt.4 ble enstemmig vedtatt. 
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Harald Thorsen (R) fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
1. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjon om å legge til grunn flertallets 
merknad/uttalelse fra BU-sak 12/74. 
 
2. Bydelsutvalget er inneforstått med at salg/seksjoneringprosessen blir gjennomført i 
de tre gårdene hvor det allerede har vært beboermøter. Når det gjelder de øvrige 
eiendommene mener BU at prosessen med salg/seksjonering skal stanses. 
 
Votering 
 
Det ble stemt over alle punktene i tilleggsforslaget fra Harald Thorsen (R). 
 
Pkt.1 ble vedtatt med 6 stemmer (2AP, 1V, 1SV, 1R, 1MDG) mot 1 stemme (1H). 
Pkt.2 falt med 6 stemmer (2AP, 1V, 1SV, 1H, 1MDG) mot 1 stemme (1R). 
 
 
Harald Thorsen (R) fremsatte følgende merknad: 
 
Vi mener at det i saksdokumentene er mangelfull informasjon om de enkelte 

eiendommene, beboere og bomiljø og hvilke konsekvenser et salg vil få for beboerne. 

Vår mening er at flere av disse eiendommene faktisk fungerer svært godt og at 

seksjonering/salg vil få til dels store negative konsekvenser for beboerne og bomiljøet. 

 

Vi viser for eksempel til Dannevigsveien 7 / Arendalsgata 3 hvor bydel Sagene, 

Boligbygg og beboerne nylig har gjennomført en omfattende og svært vellykket 

rehabilitering av uteområdene. I tillegg til den fysiske forbedringen har prosessen 

bidratt til et bedre og mer velfungerende bomiljø. Vi mener kommunen skal 

videreutvikle og videreføre de positive erfaringene fra Dannevigsveien 7 / 

Arendalsgata 3 til andre kommunale eiendommer. 

 

Vi er bekymret for situasjonen til de kommunale beboerne ved et nedsalg og 

bydelsadministrasjon bør gjøre sitt ytterste for å hjelpe beboerne. 

 

I BUs uttalelse fra BU 12/74 kan vi blant annet lese: 

- sammenslåing av mindre leiligheter til familieleiligheter 

- tilrettlegge leilighetene til funksjonshemmede og til andre med særskilte behov 

- at UNGBO får mulighet til å disponere leiligheter 

- personer som bor i usikre private forhold og kan ha rett til kommunale leiligheter 

- at barnevernet får mulighet til tilrettelagte bokollektiver for ungdommer 

 

Det står i uttalelsen at skulle det etter en slik gjennom gang vise seg at det er et reelt 

overskudd av kommunale leiligheter i bydelen bør de heller leies ut til for eksempel 

studenter og ansatte i bydelen enn å selges. 

 
SV sluttet seg til merknaden. 
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VEDTAK: 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 

 
1. Kultur- og nærmiljøkomiteen mener det er svært uheldig at 

matrisen som omhandler adresser i saksfremlegget er misvisende 
og tar saken til orientering. 

2. Bydelsutvalget ber om at det arrangeres et møte med beboere i de 
kommunale gårdene som har et stort vedlikeholdsetterslep innen 
utgangen av juni 2013. Til møte inviteres beboere, bydelens 
politikere, Boligbygg, beboernes interesseorganisasjoner og 
bydelens administrasjon. På et slikt møte skal administrasjonen 
også presentere de tiltak de mener kan være aktuelle for beboere i 
kommunale boliger med et stort vedlikeholdsetterslep. Det skal 
også arrangeres en befaring i de kommunale boliger der det ikke 
er gjort befaring. 

3. Bydelsutvalet går mot eit kvart sal til private selskap. Ved å halde 
kommunale leiligheiter i eigenregi kan bydelen drive ein aktiv 
sosial bustadpolitikk, til dømes ved å leggje til rette for betre 
bumiljø. 

4. Einskildleiligheiter kan seljast til bebuarar som ønskjer det. Dei 
som ikkje har råd må få bli buande. Dette gjev òg meir varierte 
bumiljø. 

5. Dei leiligheitene som er til overs må kunne leigast ut til dei som 
treng ein stad å bu utan å vere mottakarar av sosiale stønader. 
Dette kan til dømes vere studentar. Dersom det er naudsynt, må 
reglane for utleige justerast for å kunne leige ut til fleire grupper 
enn dei som i dag fell innunder reglane. 

6. Bydelen må framleis arbeide for å slå sammen mindre leiligheiter 
til større, til dømes for fleirbarnsfamiliar. Støtteordningane må 
utformast slik at samanslåing ikkje skaper «fattigdomsfeller». 

7. Bydelsutvalget ber bydelsadministrasjon om å legge til grunn 
flertallets merknad/uttalelse fra BU-sak 12/74. 

 

6. KNK 13/11  Økonomioppfølging pr 31. mars 2013 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
Økonomioppfølging pr 31. mars 2013 tas til etterretning. 
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7. KNK 13/12  Barneskole i Sandakerveien 102 m.fl. - 
planforslag til offentlig ettersyn 

Bydelsdirektørens forslag: 
 

1. Bydelen er positiv til en omregulering av Sandakerveien 102 fra boligformål til 
”bebyggelse og anlegg – offentlig tjenesteyting - undervisning” for etablering av ny 
barneskole. Forslaget om øvrige reguleringsformål kan også anbefales, dvs. 
samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur og grønnstruktur. 

 
2. Bydelsutvalget mener at utearealet for elevene blir for lite. Byggets form og høyder 

må endres slik at en større del av eiendommen blir frigjort til uteoppholdsarealer. 
Antall etasjer i skolebygget kan økes for å muliggjøre dette. Det vises til 
bydelsdirektørens og bydelens helsetjenestes begrunnelse for hvorfor 
uteoppholdsarealene må økes.   

 
3. En større eiendom burde ha vært avsatt til skole, som en del av en helhetlig 

planlegging av hele Storo-Nydalen området. Behovet for en helhetlig planlegging 
gjelder ikke bare skolebehov, men også barnehager, trafikkavvikling, gang- og 
sykkelveier og andre offentlige tjenestetilbud. Det vises til Plan- og bygningsetatens 
analyse av infrastrukturbehovet i området Sagene – Torshov – Nydalen – Storo, som i 
2002 anbefalte en detaljert skolebehovsvurdering som grunnlag for valg av skoletomt 
og skoletype. 

 
4. Bydelen har forståelse for at det må legges opp til en del sambruk for innpassering av 

en kulturstasjon, og anser dette som hensiktsmessig både med hensyn til økonomi og 
miljø. Oslo musikk og kulturskole har imidlertid uttalt at planforslaget ikke 
inkluderer store nok lokaler til å kunne betegnes som en kulturstasjon. Bydelen 
ønsker at arealene til musikk og kultur økes, slik at det kan bli etablert en 
kulturstasjon på skolen i henhold til bystyrets vedtak i sak om Skolebehovsplan 2012-
22. Dette vil kreve at bygget vil måtte bli en god del høyere, for ikke å ta areal fra det 
knappe utearealet til elevene. 

 
5. Arealene som skal brukes som øverom må tilfredsstille de akustikkrav som er 

nødvendig for å sikre at ikke utøverne får hørselskader når de spiller. Norsk 
Musikkråds normer for musikklokaler må følges.  

 
6. Det må anlegges nok lagerplass til utstyr og instrumenter for brukerne av 

kulturskolen. 
 

7. Det er behov for en egen kulturscene i tilknytning til kulturstasjonen og dette må 
legges inn i skolens arealer.  

 
8. En stengning av Sandakerveien er nødvendig for å redusere trafikken langs denne 

delen av skolen, samt for å etablere trygg hente- og bringeplass for foreldre og barn. 
Det framlagte forslaget til trafikkløsning støttes. Det er viktig at det sikres trygge 
fotgjengeroverganger over Sandakerveien, ved rundkjøringen i Kristoffer Aamots 
gate/Vitaminveien og ved trekantparken.  

 
9. Forslaget om å legge antall parkeringsplasser på normens minimumsgrense, samt 

etablering av to HC-plasser, støttes av bydelen.  
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10. Det er positivt at det skal etableres en takterrasse for lek og opphold av de største 
barna. Takterrassen er ikke sikret i reguleringsbestemmelsene, og må legges inn som 
en egen bestemmelse. Plantekasser som gjerde langs kanten av takterrassen er et 
verdifullt element som også må sikres i reguleringsbestemmelsene.   

 
11. Det er viktig at skolegården utformes med kvalitet og en rekke forskjellige aktiviteter, 

spesielt siden arealet er så begrenset. Dette virker ivaretatt i planforslaget. 
 

12. Det er positivt at grøntområdet på sørsiden av skolen opparbeides til en liten park 
som vil være mer attraktiv for publikum. Siden området eies av Oslo kommune må 
det avklares hvem som skal ha ansvaret for parken. 

 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Jens Kihl (SV)fremmet følgende tilleggssetning til pkt. 2: 
Bydelsutvalget ønsker at alternativ II legges til grunn, slik at byggets fotavtrykk blir 
minst mulig. 
 
Stian Haraldsen (H) foreslo å legge til ”Grefsensveien” etter ”Sandakerveien” i siste 
setning av pkt. 8. 
 
Siri Mittet (MDG) fremmet følgende tilleggssetning til pkt. 10: 
Det oppfordres til at plantekassene brukes i ulike undervisningsformål, som ved å 
dyrke spiselige vekster. 
 
Jens Kihl (SV) fremmet følgende nytt punkt mellom pkt. 11 og 12 fra 
bydelsdirektørens forslag. Forslaget blir pkt. 12, og det opprinnelig punkt 12 blir 13: 
BU ønsker at det skal undersøkes om det er mulig å stenge Sandakerveien slik at 
skoletomta og den prosjekterte parken henger sammen, og at parkarealet kan bli en 
del av skolegården. Dette kan eventuelt løses ved andre universelt utformede 
løsninger. 
 
Stian Haraldsen (H) fremmet følgende tilleggssetning til det nye pkt. 12 fremmet av 
Jens Kihl (SV): 
En innkjøring til Hans Amundsens vei fra sør vil bidra til trafikksikkerheten ved 
skolen. 
 
Jens Kihl (SV) fremmet følgende setning som erstatter første setning i det nye pkt. 13: 
Dersom grøntarealet mot sør ikkje kan innlemmes i skolegården, ønsker 
Bydelsutvalget sekundært at området reguleres som park. 
 
 
Votering 
 
Pkt. 1 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 2 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over tilleggssetningen til pkt. 2. fra Jens Kihl (SV). Tilleggssetningen 
ble enstemmig vedtatt. 
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Pkt. 3 til og med pkt. 7 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over forslaget fra Stian Haraldsen (H). Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 8 i bydelsdirektørens forslag ble med denne endringen enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 9 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over forslaget fra Siri Mittet (MDG). Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 10 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 11 i bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over det nye pkt. 12 fra Jens Kihl (SV). Forslaget ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Det ble stemt over tilleggsforslag fra Stian Haraldsen (H). Forslaget ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Det ble stemt over forslag fra Jens Kihl (SV) om setningen som erstatter første setning 
i det nye pkt. 13. Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Siste setning i det nye pkt. 13 (opprinnelig pkt. 12 i bydelsdirektørens forslag) ble 
enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK: 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
1. Bydelen er positiv til en omregulering av Sandakerveien 102 fra boligformål 

til ”bebyggelse og anlegg – offentlig tjenesteyting - undervisning” for 
etablering av ny barneskole. Forslaget om øvrige reguleringsformål kan også 
anbefales, dvs. samferdselsanlegg og teknisk infrastruktur og grønnstruktur. 

 
2. Bydelsutvalget mener at utearealet for elevene blir for lite. Byggets form og 

høyder må endres slik at en større del av eiendommen blir frigjort til 
uteoppholdsarealer. Antall etasjer i skolebygget kan økes for å muliggjøre 
dette. Det vises til bydelsdirektørens og bydelens helsetjenestes begrunnelse 
for hvorfor uteoppholdsarealene må økes. Bydelsutvalget ønsker at 
alternativ II legges til grunn, slik at byggets fotavtrykk blir minst mulig.  

 
3. En større eiendom burde ha vært avsatt til skole, som en del av en helhetlig 

planlegging av hele Storo-Nydalen området. Behovet for en helhetlig 
planlegging gjelder ikke bare skolebehov, men også barnehager, 
trafikkavvikling, gang- og sykkelveier og andre offentlige tjenestetilbud. Det 
vises til Plan- og bygningsetatens analyse av infrastrukturbehovet i området 
Sagene – Torshov – Nydalen – Storo, som i 2002 anbefalte en detaljert 
skolebehovsvurdering som grunnlag for valg av skoletomt og skoletype. 

 
4. Bydelen har forståelse for at det må legges opp til en del sambruk for 

innpassering av en kulturstasjon, og anser dette som hensiktsmessig både 
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med hensyn til økonomi og miljø. Oslo musikk og kulturskole har imidlertid 
uttalt at planforslaget ikke inkluderer store nok lokaler til å kunne betegnes 
som en kulturstasjon. Bydelen ønsker at arealene til musikk og kultur økes, 
slik at det kan bli etablert en kulturstasjon på skolen i henhold til bystyrets 
vedtak i sak om Skolebehovsplan 2012-22. Dette vil kreve at bygget vil måtte 
bli en god del høyere, for ikke å ta areal fra det knappe utearealet til elevene. 

 
5. Arealene som skal brukes som øverom må tilfredsstille de akustikkrav som 

er nødvendig for å sikre at ikke utøverne får hørselskader når de spiller. 
Norsk Musikkråds normer for musikklokaler må følges.  

 
6. Det må anlegges nok lagerplass til utstyr og instrumenter for brukerne av 

kulturskolen. 
 

7. Det er behov for en egen kulturscene i tilknytning til kulturstasjonen og dette 
må legges inn i skolens arealer.  

 
8. En stengning av Sandakerveien er nødvendig for å redusere trafikken langs 

denne delen av skolen, samt for å etablere trygg hente- og bringeplass for 
foreldre og barn. Det framlagte forslaget til trafikkløsning støttes. Det er 
viktig at det sikres trygge fotgjengeroverganger over Sandakerveien og 
Grefsenveien, ved rundkjøringen i Kristoffer Aamots gate/Vitaminveien og 
ved trekantparken.  

 
9. Forslaget om å legge antall parkeringsplasser på normens minimumsgrense, 

samt etablering av to HC-plasser, støttes av bydelen.  
 

10. Det er positivt at det skal etableres en takterrasse for lek og opphold av de 
største barna. Takterrassen er ikke sikret i reguleringsbestemmelsene, og må 
legges inn som en egen bestemmelse. Plantekasser som gjerde langs kanten 
av takterrassen er et verdifullt element som også må sikres i 
reguleringsbestemmelsene. Det oppfordres til at plantekassene brukes i ulike 
undervisningsformål, som ved å dyrke spiselige vekster. 

 
11. Det er viktig at skolegården utformes med kvalitet og en rekke forskjellige 

aktiviteter, spesielt siden arealet er så begrenset. Dette virker ivaretatt i 
planforslaget. 

 
12. BU ønsker at det skal undersøkes om det er mulig å stenge Sandakerveien 

slik at skoletomta og den prosjekterte parken henger sammen, og at 
parkarealet kan bli en del av skolegården. Dette kan eventuelt løses ved 
andre universelt utformede løsninger. En innkjøring til Hans Amundsens vei 
fra sør vil bidra til trafikksikkerheten ved skolen. 

 
13. Dersom grøntarealet mot sør ikkje kan innlemmes i skolegården, ønsker 

Bydelsutvalget sekundært at området reguleres som park. Siden området 
eies av Oslo kommune må det avklares hvem som skal ha ansvaret for 
parken. 
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8. KNK 13/13  VK9: Opprustning av Bentsebrugata 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 

 

9. KNK 13/14  Detaljregulering til offentlig ettersyn – 
Sandakerveien 78 

Bydelsdirektørens forslag: 
 
1. Bydelen støtter en omregulering fra industri til forretning, kontor, treningssenter og 

legesenter i Sandakerveien 78. 
2. Bydelen mener parkeringsnormens nedre grense bør følges. Det bør etableres maks 

20 parkeringsplasser, inkludert plasser reservert til bevegelseshemmede. 
Eiendommen skal inneholde funksjoner som hovedsakelig retter seg til nærmiljøet, og 
den ligger i et område med meget god kollektivdekning. Like nord for planområdet 
skal det etableres en ny barneskole, og det er ønskelig at trafikken i området holdes 
nede.  

3. Friområdet mot nord bør strammes opp og opparbeides i henhold til reguleringsplan. 
Parkeringsplassene på nordsiden av Sandakerveien 78 må fjernes. Dette vil styrke 
friområdet som en grønn møteplass i nærmiljøet. Bydelen anser det som positivt at 
bakgården for øvrig styrkes med grøntpreg for å bli mer attraktiv mot naboer. 

 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Stian Haraldsen (H) foreslo å stryke de 2 første setningene i pkt. 2 i bydelsdirektørens 
forslag. 
 
Votering 
 
Det ble stemt over alle punktene i bydelsdirektørens forslag. 
 
Pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt alternativt over forslaget fra Stian Haraldsen (H) og bydelsdirektørens 
forslag til pkt. 2 første og annen setning. 
Bydelsdirektørens forslag ble vedtatt med 6 stemmer (2AP, 1V, 1SV, 1R, 1MDG) mot 
en stemme (H). 
Pkt. 2 tredje og fjerde setning ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 
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VEDTAK: 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
1. Bydelen støtter en omregulering fra industri til forretning, kontor, 

treningssenter og legesenter i Sandakerveien 78. 
2. Bydelen mener parkeringsnormens nedre grense bør følges. Det bør 

etableres maks 20 parkeringsplasser, inkludert plasser reservert til 
bevegelseshemmede. Eiendommen skal inneholde funksjoner som 
hovedsakelig retter seg til nærmiljøet, og den ligger i et område med 
meget god kollektivdekning. Like nord for planområdet skal det 
etableres en ny barneskole, og det er ønskelig at trafikken i området 
holdes nede.  

3. Friområdet mot nord bør strammes opp og opparbeides i henhold til 
reguleringsplan. Parkeringsplassene på nordsiden av Sandakerveien 
78 må fjernes. Dette vil styrke friområdet som en grønn møteplass i 
nærmiljøet. Bydelen anser det som positivt at bakgården for øvrig 
styrkes med grøntpreg for å bli mer attraktiv mot naboer. 

 

10. KNK 13/17  Tilskudd til grønne tiltak og aktiviteter - vår 
2013 

Bydelsdirektørens forslag: 
 

1. Matgilde mot hungersnød gis et tilskudd på kr 22 250 til gjennomføring av prosjektet mot 
matkasting. 

2. Stiftelsen Geitmyra matkultursenter for barn gis et tilskudd på kr 103 500 til 
gjennomføring av Åpen gård-arrangementet ”Sanking av ville vekster på Sagene”. 

3. Miljøstiftelsen Bellona gis et tilskudd på kr 80 000 til gjennomføring av prosjektet som 
engasjerer skolelever og lærere i bydelen innenfor temaet klima og miljø. 

 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Stian Haraldsen (H) fremmet som alternativt forslag til pkt. 2 i bydelsdirektørens 
forslag at det ikke gis støtte da stiftelsen Geitmyra matkultursenter for barn ikke 
ligger i bydelen. 
 
Jørgen Foss (AP), Anne-Lisbet Gjesteby (AP), Tarik Fanuel Ogbamichael (V), Jens 
Kihl (SV), Harald Thorsen (R), Siri Mittet (MDG) fremmet følgende endringsforslag 
til pkt. 2: 
 
Stiftelsen Geitmyra matkultursenter for barn gis et tilskudd på kr 50000 til 
gjennomføring av Åpen gård-arrangementet ”Sanking av ville vekster på Sagene”. 
 
Jørgen Foss (AP), Anne-Lisbet Gjesteby (AP), Tarik Fanuel Ogbamichael (V), Jens 
Kihl (SV), Harald Thorsen (R), Siri Mittet (MDG) fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
De kr 53500 som ikke ble utdelt våren 2013 overføres til høstens tildeling. 
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Jørgen Foss (AP) fremmet følgene tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget tar opp retningslinjene for tildeling på sitt juni-møte. 
 
Votering 
 
Det ble stemt over alle punktene i bydelsdirektørens forslag. 
 
Pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over alternativt forslag til pkt. 2 i bydelsdirektørens forslag fra Stian 
Haraldsen (H). 
 
Forslaget falt med 6 stemmer (2AP, 1V, 1SV, 1R, 1MDG) mot 1 stemme (H). 
 
Pkt. 2 i bydelsdirektørens forslag ble satt opp mot forslaget fra Jørgen Foss (AP), 
Anne-Lisbet Gjesteby (AP), Tarik Fanuel Ogbamichael (V), Jens Kihl (SV), Harald 
Thorsen (R), Siri Mittet (MDG). 
 
Forslaget fra Jørgen Foss (AP), Anne-Lisbet Gjesteby (AP), Tarik Fanuel 
Ogbamichael (V), Jens Kihl (SV), Harald Thorsen (R), Siri Mittet (MDG) ble 
enstemmig vedtatt som pkt 2. 
 
Pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble stemt over tilleggsforslaget fra Jørgen Foss (AP). 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt som pkt 4. 
 
Det ble stemt over tilleggsforslaget fra Jørgen Foss (AP), Anne-Lisbet Gjesteby (AP), 
Tarik Fanuel Ogbamichael (V), Jens Kihl (SV), Harald Thorsen (R), Siri Mittet 
(MDG). 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt som pkt 5. 
 
 
 

VEDTAK: 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
1. Matgilde mot hungersnød gis et tilskudd på kr 22 250 til 

gjennomføring av prosjektet mot matkasting. 
2. Stiftelsen Geitmyra matkultursenter for barn gis et tilskudd på kr 

50 000 til gjennomføring av Åpen gård-arrangementet ”Sanking av 
ville vekster på Sagene”. 

3. Miljøstiftelsen Bellona gis et tilskudd på kr 80 000 til gjennomføring 
av prosjektet som engasjerer skolelever og lærere i bydelen innenfor 
temaet klima og miljø. 

4. Bydelsutvalget tar opp retningslinjene for tildeling på sitt juni-
møte. 
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5. De kr 53500 som ikke ble utdelt våren 2013 overføres til 
høstens tildeling. 

 

11. KNK 13/18  VK2 KULTURMINNER I BYDEL 
SAGENE, EN OVERSIKT 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
Oversikten tas til orientering. 

 

12. KNK 13/19  Søknad om serverings- og skjenkebevilling - 
Eierskfte, Oskar Braaten, Torshovgata 2 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen fattet følgende vedtak: 
 
Kultur- og nærmiljøkomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert 
fra Bydelsutvalget) tilrår at søknad fra Rådhuskroken AS om 
alminnelig skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk for 
innendørs og utendørs servering ved Oskar Braaten Torshovgata 
2, med åpnings- og skjenketider i samsvar med hovedregelen i 
kommunens forskrift om serverings-, salgs- og skjenkebevillinger, 
dvs. åpnings-/skjenketid inne til kl. 01.00/00.30 og ute til kl. 
22.00/21.30, innvilges. 

 

13. KNK 13/20  Søknad om serverings- og skjenkebevilling, 
Mat&Mer, Bergensgata 2 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen fattet følgende vedtak: 
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Kultur- og nærmiljøkomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert 
fra Bydelsutvalget) tilrår at søknad om uteservering med åpnings- 
/skjenketid ute til kl. 22.00/21.30, for serveringssted Mat & Mer i 
Bergensgata innvilges. 

 

14. KNK 13/21  Søknad om serverings- og skjenkebevilling 
ved Never Mind, Vogts gate 68 - Eierskifte 

Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Kultur- og nærmiljøkomiteen fattet følgende vedtak: 
 
Kultur- og nærmiljøkomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert 
fra Bydelsutvalget) tilrår at søknad fra Nevermind AS om 
alminnelig skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk for 
innendørs og utendørs servering ved Never Mind, Vogt gate 68, 
med åpnings- og skjenketider i samsvar med hovedregelen i 
kommunens forskrift om serverings-, salgs- og skjenkebevillinger, 
dvs. åpnings-/skjenketid inne til kl. 01.00/00.30 og ute til kl. 
22.00/21.30, innvilges. 

 

15. Orienteringssaker 

Camilla Skjerve-Nielssen, bydelsplanlegger, orienterte om: 
- planinitiativ fra omregulering av Mølleparken 4 
- handlingsplan for miljø og klima 2013-2016 
- ny planprosess i Plan- og bygningsetaten 

 
Øivind Hartmann, kulturkonsulent, orienterte om bydelsdag på lørdag 04.05.13 og 
søndag 05.05.13. Informasjon kan leses i Aftenposten og eget brosjyre som ble delt 
ut. 

 

16. Eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt. 
 
BYDEL SAGENE 
Kultur- og nærmiljøkomiteen 
Jørgen Foss        Tiffany Yijun Qiu 
Møteleder        Møtesekretær 


